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"As one of the most creative industries in the world, design industry experiences
revolution everyday. Those advanced ideas and cutting-edge style can always bring
along a fun of brain storm, as well as a long last inspiration beyond the Wows. The
designers we collect in Wow! – Leading-edge Designers may have already been pioneer
icons in the industry but also new comers with great potentials. The book showcases
their representative and latest work, but also a short but interesting interview as to
unveil their unique way of thinking.

作为世界上最有创意、推陈出新最为频繁的行业之一，设计行业每天都在变革中度过。

http://www.allinfo.top/jjdd


那些前沿的观点和新锐的设计风格不仅能为我们带来脑力激荡的乐趣，还能在我们的一
声Wow！之后留下经久的启迪和思考。 《Wow！-
新锐设计师》这本书将焦点对准在全世界各地的新锐设计师——既有行业精英也有那些
有着无限潜力的后起之秀。此书不仅会刊登他们个性鲜明的作品，体现他们实验性与探
索性的一面；还会以深入的采访挖掘他们独特的思维方式，揭示各位设计师如何以创造
性和建设性的态度来将创意与实业结合，使天马行空的念头最终付诸实践。 "
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标签

设计

Design

設計

设计与艺术

｛2017｝

艺术设计

艺术

很喜欢

评论

China这部分 能不能再烂点
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-----------------------------
published by Asian designer, kinda cool

-----------------------------
新锐的排版…排不出重点…
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